



餐餐滋味滿足 **滙豐信用卡專有簽賬獎賞**



貴為特選持卡人,即日起至2019年10月31日,憑滙豐Visa信用卡於全港食肆簽賬¹ 或訂購外賣速遞2享額外獎賞3。

- 憑滙豐Visa信用卡消費(包括簽賬及現金貸款)⁴達到每月個人目標消費額⁵, 合資格餐飲簽賬可獲額外8%「獎賞錢」回贈,最高共賺\$400「獎賞錢」⁶
- 網上或致電登記:www.hsbc.com.hk/tc/offer8或8228 8088

滋味一嚐再賞!現憑卡更可於精選食府專享低至7折優惠⁷,詳情請瀏覽 www.hsbc.com.hk/creditcard •

把握機會[,]盡享高達10.4% 「獎賞錢」 回贈⁸

已登記「最紅自主獎賞」並將全數額外「獎賞錢」分配於「賞滋味」之持卡人[,]可就 全港食肆簽賬享有高達2.4%「獎賞錢」回贈,連同上述獎賞,共賺高達10.4% 「獎賞錢 | 回贈º ! 如您尚未登記 [,] 請即行動。

註:

- 1 餐廳食肆將根據VISA國際組織的商戶編號而釐定。
- 2 只適用於透過外賣速遞平台(i)戶戶送(Deliveroo),(ii)foodpanda及/或(iii)Uber Eats於香港食肆的訂餐簽賬。
- 此「專有簽賬獎賞」優惠只適用於獲發專有簽賬獎賞推廣短訊之特選持卡人[,]推廣期為2019年9月1日至10月31日。 3
- 4 合資格簽賬包括網上、本地、海外簽賬、繳交保險費用、現金貸款及於本地商戶進行之「信用卡免息分期付款計劃」的 每月供款金額。
- 「每月個人目標消費額」已顯示於專有簽賬獎賞推廣短訊上。
- 額外8%「獎賞錢」回贈相等於額外20倍「獎賞錢」,當中未包括基本1倍「獎賞錢」。持卡人每月最多可就「專有簽賬 6 獎賞」獲\$200「獎賞錢」,即於整個推廣期內,最高獲合共\$400「獎賞錢」。每月之定義為2019年9月1日至30日及 2019年10月1日至31日。
- 7 須受餐飲優惠的相關條款及細則約束。詳情請瀏覽www.hsbc.com.hk/creditcard。
- 高達10.4%「獎賞錢」回贈相等於高達26倍「獎賞錢」。除本推廣「專有簽賬獎賞」中所獲享的額外20倍「獎賞錢」外, 持卡人如已登記「最紅自主獎賞」推廣並分配全數額外5倍「獎賞錢」到「賞滋味」類別,再加上基本1倍「獎賞錢」, 推廣期內將可就合資格餐飲簽賬享高達26倍「獎賞錢」。有關「最紅自主獎賞」推廣的詳情,請參閱 www.hsbc.com.hk/rewards °

參閱**條款及細則**

借定唔借?還得到先好借!

參考編號:Y9-U8-CAMH4203/C_SMS

由香港上海滙豐銀行有限公司刊發 Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited





When delicious is always on the menu, go with it.

HSBC Credit Card Exclusive Spending Rewards



As a selected cardholder, you can earn an extra rebate¹ on local dining² and food deliveries³ with your HSBC Visa credit cards from now until 31 October 2019.

- Earn an extra 8% RewardCash rebate (up to a total of \$400 RewardCash)⁴ on eligible local dining transactions when you meet your Individual Monthly Spending Target⁵ with your HSBC Visa credit cards (including card spending and cash advance)⁶
- To register: visit www.hsbc.com.hk/offer8 or call 8228 8088

More tasty offers! You can also enjoy exclusive dining discounts of up to 30% with your card at designated dining outlets⁷. Please visit www.hsbc.com.hk/creditcard for details.

Don't miss this chance to receive a RewardCash rebate⁸ of up to 10.4%!

Once you have registered for 'Red Hot Rewards of Your Choice' and allocated all the extra RewardCash to the 'Dining' category, you can earn a RewardCash rebate of up to 2.4% on local dining, and up to 10.4% RewardCash rebate together with the above reward⁸. If you have not yet registered, sign up now.

Remarks:

- ¹ Exclusive Spending Rewards are only applicable to selected cardholders who receive the promotional SMS of Exclusive Spending Rewards. The promotional period for the offer is from 1 September to 31 October 2019.
- ² The classifications of restaurants or dining merchants are according to the merchant codes/transaction types as defined by VISA International or the merchant's acquiring bank.
- ³ Applicable for food ordered in Hong Kong via delivery services including Deliveroo, foodpanda and/or Uber Eats only.
- ⁴ An extra 8% RewardCash rebate is equivalent to an extra 20X RewardCash, in addition to the basic 1X RewardCash. Each cardholder is entitled to \$200 RewardCash per month as Exclusive Spending Rewards, i.e. a maximum of \$400 RewardCash during the promotional period. Each month means each period from 1 September to 30 September 2019 and from 1 October to 31 October 2019.
- ⁵ Individual Monthly Spending Target is indicated on the Exclusive Spending Rewards promotional SMS.
- ⁶ Eligible transactions include online, local and overseas transactions, insurance payments, cash advance and monthly instalment(s) under the Credit Card Interest-free Instalment Plan at local merchants.
- ⁷ Terms and conditions apply to dining offers. Please visit www.hsbc.com.hk/creditcard for details.
- ⁸ Up to 10.4% RewardCash rebate is equivalent to up to 26X RewardCash. In addition to the extra 20X RewardCash earned under the current promotion, Exclusive Spending Rewards, cardholders who have registered for the 'Red Hot Rewards of Your Choice' programme and allocated an extra 5X RewardCash to the 'Dining' category, plus the basic 1X RewardCash, will receive up to 26X RewardCash for dining spending during the promotional period. Please visit www.hsbc.com.hk/rewards for details of the 'Red Hot Rewards of Your Choice' programme.

View Terms and Conditions

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

Reference number: Y9-U8-CAMH4203/E_SMS

Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited